
contents - sommaire

- 3 Time studies with hydrogen maser
 - 6 Une horloge remarquable: le maser à hydrogène
 - 8 McGill's magnet laboratory
 - 10 Laboratoire magnétique de l'université McGill
 - 12 NRC stimulates industrial research
 - 14 Comment stimuler la recherche industrielle au Canada?
 - 16 Unique research laboratory
 - 18 Immeubles et intempéries
 - 20 Spherical agglomeration process
 - 22 L'agglomération: un procédé qui promet
 - 24 Two new accelerators at NRC
 - 28 Comment maîtriser un agent mortel
-

Cover photograph: Fisheye view of the type of high-rise buildings which pose a host of problems to architects and builders. Photo by Mansell Acres of NRC.

Science Dimension is published six times a year by the Information Services Office of the National Research Council of Canada. Material may be reproduced with or without credit unless a copyright is indicated. Enquiries should be sent to Science Dimension, NRC, Ottawa 7, Canada. Telephone: (613) 993-9101.

Photo couverture: les grands édifices, comme celui-ci vu à travers un objectif à très grand angle (180°), posent une foule de problèmes aux architectes et aux entrepreneurs. (Photo: Mansell Acres).

Publiée six fois par an par l'Office des Services d'information du Conseil national de recherches du Canada. La reproduction des textes est autorisée sauf indication contraire. Prière d'adresser toute demande de renseignements à: Science Dimension, NRC, Ottawa 7, Canada. Téléphone: (613) 993-9101.